
 

 

 

 

 

 

             

У  ПОНЕДЕЉАК  21.02.2022.године са почетком у 13,30 часова одржаће се 8. 

седница Школског одбора  ОШ „Аца Алексић“ за коју се предлаже следећи  

 

                                          Дневни ред: 

 

1. Усвајање записника са претходне седнице Школског одбора 

2. Информације између две седнице Школског одбора 

3. Усвајање Извештаја  о попису са стањем на дан 31.12.2021. године 

4. Доношење Плана јавних набавки за 2022. годину 

5. Доношење Анекса Годишњем плану рада  

6. Разно 

 

                                                                                                                      

                                                                                                                ПРЕДСЕДНИК  ШКОЛСКОГ  ОДБОРА 

                                                                                                                                 Светлана Павловић 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

                                                             Записник 

                                     са  7. седнице Школског одбора ОШ  „Аца Алексић „ 

Седница je одржана  24.01.2022.године  у  13,30 часова 

                                 Дневни ред: 

1.Усвајање записника са претходне седнице Школског одбора 

2.Информације између две седнице Школског одбора 

3.Разматрање успеха и дисциплине ученика на крају првог полугодишта 

4.Доношење Анекса Годишњем плану рада за школску 2021/22 годину 

5.Доношење Финансијског плана ОШ“Аца Алексић“ за 2022. годину 

6.Доношење Правилника о заштити података о личности 

7.Усвајање извештаја о раду директора 

8.Разматрање захтева запосленог 

9.Разно                                                                                                          

Присутни чланови Школског одбора: Светлана Павловић, Биљана Минић, Славица 

Јовановић,Славиша  Дуњић,  Сандра Шљивић . 

Остали присутни:  Бојан Милетаковић, Јелена Пантелић, Петра Старинац( уч. парламент). 

 Седницом председава   председник Школског одбора Светлана 

Павловић.Председавајући констатује да постоји кворум за одржавање седнице 

Усваја се предложени дневни ред.  

1.Усвајање записника са претходне седнице Школског одбора 

Усваја се записник са претходне шесте седнице Школског одбора, одлука се доноси 

једногласно. 

2. Информације између две седнице Школског одбора 

Реферише директор школе: расписани конкурси за наставника енглеског језика и 

наставника информатике и рачунарства и наставника разредне наставе; закључени 

споразуми о вансудском поравнању за превоз;набављени мантили за помоћно особље; 



 

 

 

 

 

 

конкурси за ликовне и литерарне радове, награду за ликовни рад добила наша ученица из 

Плеша; ромској породици нашег ученика додељен стамбени објекат; распуст ученика; 

одржане седнице стручних органа; скијање на Копаонику за наше ученике. 

3. Разматрање успеха и дисциплине ученика након првог полугодишта 

Реферише директор школе: чита извештај о успеху и дисциплини ученика након првог 

полугодишта; извршена анализа успеха и дисциплине на стручним органима; закључак је да треба 

појачати рад са ученицима путем допунске наставе; обавити разговор са родитељима како би 

појачали рад своје деце 

4. Доношење  анекса Годишњем плану рада ОШ“Аца Алексић“за школску 2021/22 

годину 

Реферише  директор школе: У Годишњи план рада додати анекс о одласку ученика на  

скијање  на Копаоник; скијање за ученике је бесплатно; урађен је програм ове активности; 

ученици иду по групама; једном недељно. 

Oдлука Школског одбора:  Доноси се анекс Годишњем плану рада тако што се додаје план 

активности: Одлазак ученика на Копаоник; одлука се доноси једногласно. 

5. Доношење Финансијског плана ОШ“Аца Алексић“ за 2022. годину 

Предлог финансијског плана школе достављен члановима школског одбора у материјалу 

за седницу. 

Реферише шеф рачуноводства Милијана Крцић. Одобрено је финансирање 125.53 

извршиоца; материјални трошкови се финансирају из средстава локалне заједнице, 

одобрен нам је буџет од 23.000.000,00 динара, што  је износ који ће вероватно морати да 

се повећа путем ребаланса; у финансијском плану овај износ је подељен по позицијама, 

мањи нам је буџет у односу на прошлу годину за oко три милиона  динара( износи 

планиране износе по ставкама; наводи приходе по изворима. 

Oдлука Школског одбора:  Доноси се Финансијски план ОШ“Аца Алексић“ за 2022. годину ;одлука 

се доноси једногласно. 

6. Доношење Правилника о заштити података о личности Реферише секретар школе: 

обавеза доношења овог правилника прописана је законом, правилник регулише шта је 

заштита података о личности, који подаци се прикупљају и обрађују; одредбе о видео 



 

 

 

 

 

 

надзору; извор података о личности; сврха обраде података; уступање података; рокови 

чувања; права лица у погледу заштите података. 

Предлог Правилника достављен члановима у материјалу за седницу. 

Oдлука Школског одбора:  Доноси се Правилник о заштити података о личности; 

 одлука се доноси једногласно. 

7. Усвајање Извештаја о раду директора 

Директор школе подноси извештај о свом раду за период од 01.09.2021 до дана 

одржавања седнице.Извештај директора приложен члановима школског одбора на увид 

Директор образлаже поднети извештај, по сегментима; извештај о компетенцијама о раду 

директора, извештај је сређен по компетенцијама директора(  куповимна опреме, 

бежични интернет, инклузивни рад са ученицима, људски ресурси...). 

Oдлука Школског одбора:  Усваја се извештај о раду директора; одлука се доноси једногласно. 

8.Разматрање захтева запосленог 

Захтев запосленог Бошковић Војкана број 1299 од 31.12.2021. године да се преиспита 

његов радноправни статус од бодовања запослених и да се утврди радно место у складу са 

законом и да се још једном преиспита бодовање. 

Школском одбору секретар школе презентује документацију о радноправном статусу 

запосленог од заснивања радног односа до последње промене. 

Школски одбор доноси закључак –препоруку да се подносилац захтева захтевом обрати 

директору школе ради допуне радног времена или за распоређивање на слободним радним 

местима; школски одбор утврђује да је захтев за преиспитивањем спроведеног бодовања 

неоснован зато што запослени није благовремено изјавио правни лек ниједном надлежном 

органу, као и зато што школа има упражњена радна места домара и чистачице са 

тенденцијом да их у следећој школској години бити још неколико. 

9) Разно: Без дискусује 

   записничар                                                                             председник Школског одбора 

  Тања Ћирковић                                                                                   Светлана Павловић 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                       

                                                                                                                 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


